

Referat

Møderegi: Dialogforum 16.5.23.

Facilitator: MOJO

Deltagere:

Rolla Hassan Abed-Allatief, Helene Hvalsø Petersen, Peter Røjkjær Johansen, Emma Louise Olesen, Jakob Steen Søndergaard, Josephine Pedersen, Rebecca Monett Østervig, Sarah Sommer, Engeline Scheby Petersen, Morten Nyvang Johansen, Ane Kruse, Veronica Juel Lauridsen, Signe Fie Snekløth Søndergaard, Morten Dalhøj, Cecilie Berg, Nanna Herbst Heinrichson og Chris Dohm Stallknecht

Fraværende:

Berit Lund Sparring

Referent: Morten

Overskrift	Hvad skal udrettes?	Proces	Tid	Referat og evt. beslutning Hvem gør hvad?
Opfølgning på tiltag fra seneste dialogforum	Fokus på om aftalerne om kontakt/videregivet info/sat i gang ift. aftalerne fra sidste er opstartet eller har brug for opfølgning	Morten gennemgår punkterne	15	<p>Morten:</p> <p>6. semester oplever ikke at have så meget tilknytning til studiemiljøet på Absalon og ikke så meget samvær på tværs af holdene. Det skyldes dels Corona, dels at der ikke er så meget undervisning på 6. semester.</p> <p>Vi vender tilbage med et fast punkt på dagsorden senere.</p> <p>Problematiske, at de små grupperum med briks bruges af andre studerende end fysioterapeut studerende og til formål, hvor en briks ikke er nødvendig. Det er problematisk, at de små brikslokaler bookes og bruges af andre til andre ting. Der er 6 lokaler og 2 af dem kan ikke bookes.</p> <p>[Ane: Til næste møde (uge 20) inviteres Kitte fra planlægningsenheden med, så hun kan forklare sammenhængen]</p> <p>Skemaplanlægningen kommer i dag.</p> <p>Der mangler gardiner i lokale 33. [Morten snakker med Facility]</p> <p>Opgave til de studerende til næste møde (Uge 20):</p>

				Hvis der skal laves et fysioterapitilbud rettet mod manuelle kompetencer, hvad skal det indeholde? Spørg på jeres hold, hvad der skal til for at folk vil komme. Hvad skal der til, for at det bliver interessant?
				Helene: <ul style="list-style-type: none"> - Har lavet en fælles mappe som studerende, tutorer og undervisere har adgang til i forbindelse med Åben briks. Opfordrer alle til at tænke over, hvad der vil være godt at lægge derind. Alle skal kunne tilgå samme dokumenter.
Fastholdelse af studerende	Beskrivelse af uddannelsens råderum, fastholdelsesudfordringer, sammenlægning af hold og online undervisning	Oplæg Ane Diskussion om muligheder fremadrettet	20	
Dialog med Skemaplanlægning Helle Visholm deltager	Bedre forståelse af de udfordringer der er i forbindelse med skemalægning og de udfordringer de studerende oplever	Dialog med ordstyrer (Morten)	15	Problematiske, at de små grupperum med briks bruges af andre studerende end fysioterapeut studerende og til formål, hvor en briks ikke er nødvendig. Det er problematisk, at de små brikslokaler bookes og bruges af andre til andre ting. Der er 6 lokaler og 2 af dem kan ikke bookes.
Nye linjer for Dialogforum	Ane og Morten ønsker en ændring i indgangsvinklen for de emner der tages med til Dialogforum	Oplæg fra Ane og Morten	10	
Sociale indspark	Fast punkt fremadrettet. De studerende henter inspiration fra holdene til sociale tiltag.	Morten oplæg og studerendes vurdering af indhold	10	
Evt.				Indhold af UU timer (4. sem)